

السياسات والخصوصيات

تطبيق "تعليم الحروف والأرقام للأطفال"

● السياسات والصلاحيات التي يستخدمها هذا التطبيق من جهازك:

- 1- **الوصول الى الانترنت:** حيث يتم التواصل مع الانترنت لأغراض اعلانيه واطهار الاعلانات، وايضا للوصول السريع الى مكانك ومساعدته الجي بي اس لتحديد مكانك بشكل اسرع.
- 2- **الاهتزاز والتشغيل في الخلفيه:** يستخدم هذا التطبيق الاهتزاز والاشتغال في الخلفيه لتنبية المستخدم في حال حدوث اي تحديثات من خلال الاشعارات.
- 3- **الوصول الى التقويم والذاكرة :** حيث يتم الوصول والحصول على معلومات من ذاكره الجهاز والتقويم الخاص بك لغايات اعلانيه.

Privacy and Policy

APP ID: "com.real_dream.abc123"

- Privacy and policies used by this app:

1- **Internet access**: this app communicating with the Internet for the purposes of advertising and show ads, this application works without internet, its use Internet connection only for the emergence of advertising.

2- **Vibration and background service**: This application uses runs in the background to alert the user in the event of any updates through notifications.

3- **Access to calendar and storage**: This application access and obtain information from the device memory and your calendar for the purposes of advertising.